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Sessió presencial | SkatePark de Castellar   Data | 20 maig 2021 a les 17:30h – 19:00h 

Assistents | 8 adolescents 

Assistents adults | Dinamitzadores urbanins: Laia Llonch i Uri Serra 

 

Desenvolupament de la sessió 

S’ha dut a terme la primera sessió presencial del Consell d’Adolescents de Castellar d’enguany. S’ha seguit 

treballant on posar els espais d’ombra. A la sessió anterior l’Imma (tècnica arquitecta de l’Ajuntament) ens havia 

demanat que li concretéssim part de la proposta, fent-li arribar un document on s’expliqui on situar els espais 

d’ombra i de quines característiques es volen. 

Per poder treballar tots aquests temes, ens hem trobat a l’skatpepark que és la zona on sembla que hi ha més 

interès per part dels adolescents a posar-hi un espai d’ombra. Ens hem reunit i hem parlat de tres temes: 

● On situem els espais d’ombra? 

● Com volem que siguin aquests espais d’ombra? (referents) 

● Imaginem el que volem d’espais d’ombra. (propostes de millora) 

Seguidament, abans d’acomiadar-nos, hem parlat de com es vol tancar aquest curs.  

 

Imatge 1: Consellers i Conselleres d’Adolescents de Castellar fent treball de Camp a l’SkatePark 
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On situem els espais d’ombra? 

El primer que s’ha treballat ha estat on situar els espais d’ombra. En els següents plànols es pot veure quins són els 

espais principals que s’han trobat més importants per posar-hi aquests tipus d’espais: 

 

Imatge 2: Plànols que s’han fet servir per situar els punts que han despertat més interès 

Les principals idees que se n’han extret són les següents: 

Es proposen tres tipus d’espais d’ombra: 

● Gran extensió d’ombra (porxo gran): la majoria d’adolescents han coincidit amb la idea de fer una gran 

extensió d’ombra al costat de la pista de l’skatepark situat a sobre d’unes quantes de les taules de pícnic 

(agafant-ne al voltant de dues). D’aquesta manera tindrien algunes de les taules protegides del sol i la 

pluja. 

 

● Mitja extensió d’ombra (porxo petit): una altra possibilitat que s’ha expressat ha estat posar-la al costat 

del mur amb graffiti que hi ha a l’altre costat de la pista d’skate (aprofitant aquesta paret per fer de 

“tancament” i crear un espai més “recollit” conjuntament amb el porxo. 

 

● Bancs amb ombra (mobiliari urbà amb ombra): proposen situar-los al voltant de l’skatepark complementant 

els bancs que envolten la pista. Han concretat el model que els agradaria que és un d’escofet (fotos a la 

següent part del document: núvol). 
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La prioritat d’ombra és l’espai més gran, que es vol situar sobre de les taules de pícnic, al costat de la pista de 

l’skatepark. 

Referents: com volem que siguin aquests espais d’ombra? 

S’ha jugat amb una sèrie d’imatges per saber quins són els gustos dels Consellers i les Conselleres i anar perfilant 

quines són les característiques que voldrien que tingués el seu mobiliari urbà. 

 

Imatge 3: Triant les característiques del mobiliari urbà 

Les imatges que més han inspirant són aquestes, per les següents raons (aquestes han estat seleccionades, n’hi ha 
d’altres que no surten en el document perquè no s’han seleccionat): 

 
 
PORXO del projecte dels arquitectes COLOCO  
(el que més ha agradat) 

- Ombra densa (opaca) 
- Protegeix de l’aigua 
- Material agrada: fusta 
- La forma del proxo 

(es podria combinar amb posar alguna claraboia) 

 
 
PORXO QUADRATS 

- El conjunt porxo + mobiliari urbà de sota 
(queda molt ben combinat) 

- La forma també ha agradat 
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PROXO TRIANGLE 

- Agrada la idea de la claraboia (que sigui opac 
a la gran majoria de la coberta, però que hi 
hagi algun forat que deixa passar llum) 

 
 
BANC ESCALA 

- Agrada la versatilitat del mobiliari urbà: s’hi pot 
seure (de diferents maneres), estirar, menjar, 
combina la vegetació 

- Agrada la materialitat: la fusta 
 

 
 
BANC NÚVOL (escofet) 

- Agrada la forma 
- Agrada el color (blanc) 
- Hi ha la possibilitat de personalitzar-ho amb 

graffitis (fent un concurs o un acta) 
- L’ambient que crea està molt bé 

 
 
BANC LLUNA (escofet) 

- Mobiliari molón (quedaria molt bé a la pl del 
Mirador). Aquí a l’skate se l’imaginen diferent 

- La forma agrada 
- Preferirien material de fusta “crear ambient” 
- Agrada molt la idea de la llum sota al banc 

“ambient que crea” 

http://www.urbanins.cat/
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BANCS SORTINTS (escofet) 

- Idea interessant “surt com de la natura” 
- Agradaria més amb un altre material 

 
 
TAULA FUSTA-FERRO (escofet) 

- No està mal. No entusiasma però l’han 
seleccionat perquè és una millora de les taules 
de pícnic que ja hi ha. 

- Agrada la combinació de materials 

 

Imaginem com volem els espais 

Amb totes les consideracions que s’han fet del mobiliari urbà que s’ha treballat, els Consellers i les Conselleres 

han proposat diferents maneres d’ajuntar-los per crear els espais que els agraden més: 

● Opció 1: proxo coloco + banc escala 

● Opció 2: porxo coloco + banc lluna (per la llum) però de fusta 

● Opció 3: porxo coloco + taula fusta-ferro 

● Opció 4: porxo coloco + escales (amb llums de lluna) 

● Opció 5: porxo quadrats + banc lluna 

● Opció 6: porxo quadrats + banc escala 

● Opció 7: porxo triangles + taula fusta-ferro 

● Opció 8: bancs núvol (al voltant de la pista)  

 

Tancament del curs 

Finalment s’ha explicat com es farà el tancament de curs i la idea de treballar l’espai de l’skatepark conjuntament 

amb el Consell d’Infants. 

En primer lloc, el Consell d’Infants també està treballant l’espai de l’SkatePark en els pressupostos 

participatius. Proposen ampliar la pista d’skate i incorporar una pista de parkour. A més a més també hi volen 

un espai d’estada. En aquest sentit es pot treballar conjuntament a la proposta d’adolescents, ja que les dues 

són complementàries.  

En segon lloc, la pròxima sessió serà la darrera d’aquest any. Es proposa fer-la conjuntament amb el Consell 

d’Infants. En aquesta sessió és on vindrà l’alcalde i es tindrà la possibilitat d’explicar-li tot el que s’ha estat treballant 

durant aquest any. A més a més s’aprofitarà per crear unes quantes pancartes (conjuntament amb el Consell 

d’Infants i els skaters) que serveixin per publicitar el projecte i aconseguir vots pels pressupostos participatius. 
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Finalment s’ha valorat la sessió 

S’ha trobat la sessió més amena que les telemàtiques, hi havia ganes de veure’ns i conèixer-nos presencialment. 

També s’ha trobat interessant i motivador el contingut que s’ha estat treballant. 

 

...i per últim, hem convocat la pròxima trobada el dijous 17 de juny del 2021 a l’skatepark on explicarem les 

nostres idees a l’alcalde conjuntament amb el Consell d’Infants de Castellar del Vallès. 
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